
Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

18. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 24.10.2024 

od 15:00 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení a schválení programu 18. schůze zastupitelstva města 
 
Zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města Ing. Marianem 
Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 18 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 15:08 h. Omluveni byli Mgr. Patrik 
Hetmer, Monika Slováková a Mgr. Eva Tomalová. 
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
Vyhotovením zápisu pověřil Bc. Veroniku Vavrysovou, ovládáním elektronického hlasovacího 
zařízení Mgr. Dalibora Lišku a ručním zápisem hlasování Kateřinu Ozank.  
 
Ověřovateli zápisu určil Stanislava Duháně a Ing. Karla Gergelu.  
 
Proběhlo hlasování o programu jednání: Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0, program 
zasedání byl schválen.  
 
2. Připomínky k zápisu ze 17. zasedání zastupitelstva města 
 
K zápisu ze 17. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice nebyly vzneseny připomínky.   
 
3. Kontrola plnění usnesení 
 
Usnesení 236/Z17/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice neschvaluje prodej části 
pozemku parc. č. 450/29 o celkové výměře cca 15 m2 v k. ú. Luhačovice panu RNDr. XXXXX. 
 
D. Mejzlík 
Žadatel byl informován dopisem odeslaným 02.10.2024. 
 
Usnesení 237/Z17/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje prodej části 
pozemku 450/15 o celkové výměře cca 18 m2 v k. ú. Luhačovice paní XXXXX za cenu 1 365 
Kč/m2  a úhradu nákladů spojených s převodem. 
 
D. Mejzlík 
Zpracovává se geometrický plán na oddělení části pozemku. 
 
Usnesení 238/Z17/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje předání majetku 
města Luhačovice k hospodaření Technickým službám Luhačovice, příspěvkové organizaci 
dle předloženého návrhu ve znění přílohy č. 13/I. 
 
D. Mejzlík 
Protokol o předání potvrzen ke dni 12.09.2024. 
Usnesení 239/Z17/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje likvidaci majetku 
města dle předložených návrhů likvidační a škodní komise a ukládá vedoucím organizacím 
provést likvidaci vyřazeného majetku. 



 
D. Mejzlík 
Vedoucí organizací byli informováni neprodleně po ZM a majetek zlikvidován. 
 
4. Technické služby Luhačovice – navýšení neinvestičního příspěvku, rozpočtová 

změna č. 1, čerpání investičního fondu 
 
Ing. Personová 
Ing. Josef Pučalík, ředitel Technických služeb Luhačovice, příspěvkové organizace, žádá o 
schválení rozpočtové změny č. 1 a aktualizovaného plánu čerpání investičního fondu. 
Nárůst odpisů a dalších nákladů na materiál, opravy a služby ve výši 2,84 mil. Kč pokryjí z větší 
části vyšší výnosy z pronájmu, bonus od EKO-KOMu a snížení rozpočtu na energie. 
Z rozpočtu města je nutné pouze dokrýt část odpisů ve výši 404 tis. Kč (bez vlivu na rozpočet 
města, odpisy jsou předmětem odvodu zpět do příjmů města). 
  
Usnesení 223/R20/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
navýšení neinvestičního příspěvku o 404 tis. Kč příspěvkové organizaci Technické služby 
Luhačovice a doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtovou změnu č. 1 příspěvkové 
organizaci Technické služby Luhačovice dle přílohy č. 4/I a doporučuje zastupitelstvu města 
souhlasit s čerpáním investičního fondu příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice 
dle přílohy č. 4/II. 
 
Příloha č. 4/I – Rozpočtová změna č. 1 (není součástí textu) 
Příloha č. 4/II – Čerpání IF (není součástí textu) 
 
Usnesení 242/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
navýšení neinvestičního příspěvku o 404 tis. Kč příspěvkové organizaci Technické služby 
Luhačovice. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 1 příspěvkové organizaci Technické služby Luhačovice dle přílohy č. 
4/I. 
III. Zastupitelstvo města Luhačovice 
souhlasí 
s čerpáním investičního fondu příspěvkové organizace Technické služby Luhačovice dle 
přílohy č. 4/II. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
5. Sportovní centrum Radostova Luhačovice – změna čerpání investičního fondu 
 
Ing. Personová 
Miroslav Talaš, ředitel příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice, 
žádá o souhlas se změnou čerpání investičního fondu viz příloha č. 5/I.  
 
Usnesení 224/R20/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
souhlasit se změnou čerpání investičního fondu příspěvkové organizace Sportovní centrum 
Radostova Luhačovice ve znění přílohy č. 5/I. 
 
Příloha č. 5/I – Změna čerpání IF (není součástí textu) 
 
 
 
 



Usnesení 243/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
souhlasí 
se změnou čerpání investičního fondu příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova 
Luhačovice ve znění přílohy č. 5/I. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
6. Kulturní a kongresové centrum Elektra – žádost o rozpočtovou změnu č. 9 
 
Ing. Personová 
Jan Zavřel, ředitel příspěvkové organizace Kulturní a kongresové centrum Elektra, žádá o 
schválení rozpočtové změny č. 9 ve znění přílohy č. 6/I. 
  
Usnesení 225/R20/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
schválit rozpočtovou změnu č. 9 příspěvkové organizaci Kulturní a kongresové centrum 
Elektra ve znění přílohy č.6/I. 
 
Příloha č. 6/I – Rozpočtová změna č. 9 (není součástí textu) 
 
Usnesení 244/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtovou změnu č. 9 příspěvkové organizaci Kulturní a kongresové centrum Elektra ve 
znění přílohy č. 6/I. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
7. TJ SLOVAN Luhačovice – Dodatek č. 1 Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z 

rozpočtu města Luhačovice PO 0077/2024 
 
Ing. Personová 
Ing. Libor Slezák, předseda spolku TJ SLOVAN Luhačovice, žádá o prodloužení termínu na 
vyúčtování dotace pro rok 2024 z rozpočtu města Luhačovice do konce dubna 2025 viz příloha 
č. 7/I. 
  
Usnesení 226/R20/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
Dodatek č. 1 Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Luhačovice č. PO 
0077/2024 s příjemcem dotace TJ SLOVAN Luhačovice, Masarykova 228, 763 26 Luhačovice 
ve znění přílohy č. 7/I. 
 
Příloha č. 7/I – Dodatek č. 1 (není součástí textu) 
 
Usnesení 245/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
Dodatek č. 1 Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Luhačovice č. PO 
0077/2024 s příjemcem dotace TJ SLOVAN Luhačovice, Masarykova 228, 763 26 Luhačovice 
ve znění přílohy č. 7/I. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 



8. Vyhlášení výběrového řízení na poskytnutí individuálních dotací města Luhačovice 
pro rok 2025 

 
Ing. Personová 
Členové finanční komise a finančního výboru navrhují Zastupitelstvu města Luhačovice 
vyhlásit výběrové řízení na poskytnutí individuálních dotací města Luhačovice pro rok 2025 za 
obdobných podmínek jako v loňském roce, pouze s úpravou programu dle zákonných 
požadavků viz příloha č. 8/I. 
Navrhovaný limit pro tento program činí 3.000.000 Kč. 
  
Usnesení 227/R20/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
program výběrového řízení na poskytnutí individuálních dotací města Luhačovice pro rok 2025 
ve znění přílohy č. 8/I. 
 
Příloha č. 8/I – Program (není součástí textu) 
 
Usnesení 246/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
program výběrového řízení na poskytnutí individuálních dotací města Luhačovice pro rok 2025 
ve znění přílohy č. 8/I. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
9. Finanční dar Městu Jeseník 
 
Ing. Personová 
Poskytnutí finančního daru Městu Jeseník při povodních. 
  
Usnesení 235/R21/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města souhlasit 
s poskytnutím finančního daru ve výši 400.000 Kč Základní škole Jeseník, příspěvkové 
organizaci, se sídlem Nábřežní 28/413, Jeseník, IČ: 70599921, na vybavení odborné učebny. 
 
MUDr. Rumpík 
Já si myslím, že je to přesně tak, jak jsme se domlouvali, že to není nějaká nekonkrétní pomoc 
na nějakou nekonkrétní nadaci nebo sběr oblečení, ale že to je konkrétní částka na konkrétní 
věc, a ještě navíc pro lázeňské město, tak si myslím, že je to opravdu záslužná věc. Moc se 
mi to líbí.  
 
Ing. Ležák 
Paní starostka byla velmi ráda, že jsme se ozvali. Je to, jak říkáš i v rámci podpory lázeňských 
míst a navazuji i na e-mail Přemka, který říkal, že by bylo fajn právě podpořit tato lázeňská 
místa, která byla zasažena. Říkala, že aktuálně tam mají dobrý stav živé pomoci – 
dobrovolníků i materiální pomoc v podobě různých čisticích prostředků i zázemí. Může dojít 
k tomu, že by se na nás potom obrátila kvůli pomoci s živou sílou. Ale aktuálně je teď trápí 
školství.  
 
Bc. Kubela 
Já bych se chtěl jenom zeptat, my jako město Luhačovice nemáme víc finančních prostředků? 
Mně se zdá, že Charita, nebo potažmo Korunka Luhačovice pomalu vybrala více než nějakého 
půl milionu nebo 600.000 Kč. A my jako město Luhačovice dáváme jenom 400.000 Kč? 
Kdybychom dali třeba půl měsíčního lázeňského poplatku, a zkusíme potom navrhnout ještě 
něco Lázním, jestli by ještě oni mohli něco dát. Mně se totiž zdá, že město Luhačovice, když 
dá 400.000 Kč, tak to je docela málo.  
 
 



Ing. Ležák 
Nemyslím si, že je to úplně málo i v kontextu ostatních měst. Na druhou stranu to neznamená, 
že tím, když dáme teď 400.000 Kč, že tím skončíme, a že nemůžeme na dalším zastupitelstvu 
přijít s další možnou pomocí. Což samozřejmě preferuje jak paní starostka, tak i okolí – než 
jednou vlnou, tak když na ně raději budeme myslet i v následujícím období, protože sám dobře 
víš, že v prvním měsíci je vždy velká euforie a potom to upadá a bude ráda, když se třeba 
zase na podzim potkáme a v prosinci můžeme řešit další formu podpory. Bavíme se o tom, že 
to je jeden krok, který teď oni konkrétně upřesnili a za který budou rádi. Pokud na to bude 
navazovat další krok, nechme to potom na další zastupitelstvo, nikdo se tomu nebrání.    
 
Mgr. Mgr. Janík 
Děkuju za to, já ještě shrnu, co jsem psal v tom e-mailu. Já jsem na to nahlížel z jiné stránky, 
že bych spíše preferoval jiného člena Svazu měst a obcí, třeba Lipová-lázně má proti Městu 
Jeseník, které je okresním městem, řekněme pětinový rozpočet, tak bych to cílil na ty malé, 
protože fakticky ta výše škody u nich bude obdobná, akorát že výše jejich rozpočtů, respektive 
doba, za kterou dokáží vrátit veřejnou infrastrukturu do uživatelného stavu, bude daleko delší. 
Nechci říct, že nesouhlasím s Městem Jeseník, spíše bych se podíval tou cestou, jak 
naznačuje Michal. Jestli najdeme ještě další prostředky, pojďme je poslat i někam jinam, těm 
menším, kteří je potřebují daleko víc než Město Jeseník.  
 
Ing. Ležák 
Dobře, můžeme se i o tomto bavit. Já se můžu s panem starostou obce Lipová-lázně spojit, 
vím, o koho se jedná. Máme za 14 dnů pracovní zastupitelstvo, můžeme se zase bavit o nějaké 
konkrétní pomoci. Nebráním se tomu, abychom pokračovali dál. Toto je první krok, máme tady 
lázně Jeseník, my jsme to vzali jako paralelu, je to lázeňské město, ORP, mají přesah, že 
zajišťují i pro to ORP školství spádových obcí, ale to nevylučuje, že se spojíme i s lázněmi 
Lipová. Budeme pokračovat dál.  
 
D. Mejzlík 
Já chci reagovat na Michala. Já bych z toho nedělal úplně soutěž, kdo dá víc a kdo dá míň, ta 
správná částka neexistuje. Půjdou tam Eurofondy, půjdou tam prostředky přímo ze státního 
rozpočtu, probíhají tam jednání na vládní úrovni a nemyslím si, že my jsme ti, kteří by měli 
něco zachraňovat. Starosta se tam byl podívat, byl v kontaktu s paní starostkou právě z toho 
důvodu, že spolu spolupracovali již vícekrát. Paní starostka mu byla velkou pomocí při 
prosazování zákona nebo navrácení toho stavu právě Vámi zmíněných poplatků z pobytu u 
„křížkařů“, takže když to pak srovnáme třeba se Zlínským krajem, ten dal 200.000 Kč. Já bych 
z tohoto nedělal soutěž. V Jeseníku si řekli o vybavení učebny, my jim učebnu vybavíme a já 
myslím, že to je velice hezké gesto. Proč se vybral zrovna Jeseník, je to nasnadě. U těch 
malých obcí věřím, že víc zafunguje stát, případně Eurofondy.  
 
Mgr. Lebloch 
My, jak postupně rekonstruujeme naši školu, tam je velké množství nábytku, ale já už teď fakt 
nevím, ztratil jsem přehled, to by řekl pan ředitel Kurtin. Hromadili jsme vyřazené lavice a 
mnohé byly ještě v docela dobrém stavu, jestli by nestálo za to tam na nějakou tu vesnici toto 
odvézt, jestli tam v té škole ještě něco je – pod tou jídelnou, jak máme ten sklad, že by se to 
upotřebilo a my bychom sklady vyklidili. Ale nemám už představu, kolik tam toho je.  
 
Ing. Ležák 
Já to doplním. Představ si, že tam ty školy, které oni mají, byly úplně vyplaveny. Dělají tam 
nové podlahy, novou elektřinu. Ano, jsou tam i nějaké Eurofondy, nějaká podpora ze státu. Oni 
to chtějí jenom urychlit, a proto poprosili o pomoc s učebnami. Nejsme jediní, kteří jdou tou 
konkrétní cestou. Nabízet jim nějaký vyřazený nábytek, raději se přimlouvám za to poslat ještě 
jednu částku na nový nábytek než dávat vyřazený. To je můj názor. Ať to mají nové, ať můžou 
začít.  
 



A. Vitteková 
Já jsem jenom chtěla říct, že to určitě není jenom o penězích, navážu na pana Leblocha, že 
jsem zachytila i případně nějaké prosby o nějaké učební materiály od těch škol, tak třeba i 
touto cestou by se mohla naše škola spojit s těmi školami, které jsou nějakým způsobem 
zasažené, a to je taky určitá forma pomoci. 
 
Usnesení 247/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
poskytnutí finančního daru ve výši 400.000 Kč Základní škole Jeseník, příspěvkové 
organizaci, se sídlem Nábřežní 28/413, Jeseník, IČ: 70599921, na vybavení odborné učebny. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
10. Rozpočtové opatření č. 7/2024 
 
Ing. Personová 
Usnesení 236/R21/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtové opatření č. 7/2024. 
 
Ing. Plášek 
Na tom finančním odboru to už je definitivní, že se nepřijme, nebo to je, že se zatím nepřijme?  
 
Ing. Personová 
Toto je rozpočet letošního roku, takže ten už určitě nevyčerpáme, takže jsme si mohli dovolit 
jej ponížit.  
 
Ing. Plášek 
Dobře, ale to znamená, že třeba za měsíc přijmeme nového pracovníka nebo za dva měsíce?  
 
Ing. Personová 
Já myslím, že s tím v tuto chvíli nepočítáme.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
My jsme výtah na knihovně schvalovali, tam přece částka v rozpočtu byla, takže to bude o 
200.000 Kč dražší, chápu to správně?  
 
Ing. Ležák 
Ano, my jsme navýšili tu částku, která je tam schválená. Je to spojené i s přípravou, 
s projektovou dokumentací, ale každopádně konkrétní výtah už je vybrán. Je tam nějaké 
navýšení, nicméně pořád se bavíme o tom, abychom ten výtah mohli zrealizovat, tak je s tím 
spojené, abychom schválili tu částku navíc. 
 
Mgr. Mgr. Janík 
Ta cena byla nějak 1,2 mil. Kč?  
 
Ing. Ležák 
1,7 mil. Kč plus teď těch 200.000 Kč.   
 
Mgr. Prouzová 
Já se zeptám na tu studii parkování Nábřeží, Příční, Antonína Slavíčka a parkovací dům.  
 
Ing. Ležák 
My tam máme Nábřeží a Příční – aktuálně probíhá rekonstrukce parkoviště za Alfa Marketem, 
což by mělo být potom centrální parkování s tím, že už tam nebudou karty R a E, nebo 
konkrétně R, které tam byly. Ani tam už nebudou moci parkovat lékaři, ti měli čtyři místa s tím, 



že se hledá alternativa, kde by se mohly vybudovat jiné náhradní parkovací plochy s tím, že 
pokud budeme mít studii, došlo by potom k financování nebo spolufinancování z SVJ, které 
jsou ve spojení. Tady se bavíme o Nábřeží, což jsou ty tři bytovky – 642, 645 a 662, pak je 
tam Příční, což je dům, který je vedle parkoviště za Alfa Marketem. To je ten dlouhý, vedle 
Penzionu Pomněnka. Antonína Slavíčka –tam teď jsme v situaci, kdy probíhá dokončení 
parkovacího domu vedle Moravy a parkovací dům vedle Moravy bude mít i nové dopravní 
řešení s tím, že kdyby tam došlo z naší strany k rozšíření komunikace, mohla by tam vzniknout 
nová parkovací místa po levé straně, směrem na horní křižovatku. Parkovací dům u nádraží – 
tady se zjišťují možnosti využitelnosti, případně jak by to mohlo být spojeno s pozemkem, co 
jsme koupili. Teď je tam pronajatý dům, projednával se i případný pronájem té garáže s tím, 
že aktuálně se ten pozemek nechá za tímto účelem, kterému slouží a bude se do budoucna 
hledat jeho náplň, zjišťují se možnosti, co by se s ním dalo vymyslet.  
 
Mgr. Prouzová 
Já si právě pamatuju, že koupě toho pozemku nebyla podmíněna tím, že tam bude parkovací 
dům. Tak proč ta studie? Pokud parkovací dům, tak obecně, kde by bylo nejvhodnější ho 
v Luhačovicích mít, ale proč to vázat na tady tento konkrétní pozemek?  
 
Ing. Ležák 
Pořád mapujeme území. Tak jak toto území, tak i území vedle budovy Karla IV.  
 
Mgr. Prouzová 
Takže je to parkovací dům obecně?  
 
Ing. Ležák 
My potřebujeme mít vytipované lokality, kde by případně vůbec mohl parkovací dům být.  
 
Mgr. Prouzová 
Chápu to tak, že je to obecně.  
 
Ing. Ležák 
A pokud se o tom máme bavit, musíme mít v ruce, že to je možné. Nehledě na to tato situace 
nám musí říct, jestli je tam vůbec dopravní řešení. Je tam kruhový objezd, kde se momentálně 
najíždí na ten pozemek. Kdyby tam měl být parkovací dům, tak tam musí být takové dopravní 
řešení, aby to neohrozilo celou tu ulici Školní. Proto se řeší, jestli vůbec ten parkovací dům, 
jak situovaný, aby měl dopravní řešení.  
 
Mgr. Prouzová 
Takže vlastně ta studie nabídne i jiné možnosti než jenom využití toho pozemku?  
 
Ing. Ležák 
Do budoucna si potom sedneme a budeme mít možnosti řešit pozemek vedle budovy Karla 
IV., a pozemek na nádraží., kde máme možnost velké parkovací plochy. Takže hledáme 
možnosti pro případ toho, že bude zase vyhlášený dotační titul, který teď není.  
 
 
Bc. Kubela 
Já jsem taky teď překvapený, protože já si pamatuju, že u toho místa těch XXXXX jsme se 
bavili, co s tím místem uděláme, a nebylo řečeno, že se tam bude dělat nějaká studie 
parkovacího domu. Bylo řečeno, že se budeme o tom bavit, co bychom tam mohli vystavět.  
 
Ing. Ležák 
Rozumím, Michale, ale my jsme se bavili, jestli tam bude obytný dům nebo parkovací dům, my 
musíme zjistit, jaké jsou možnosti toho území. My to teď vůbec nevíme.  
 



Bc. Kubela 
Ale to jsme si říkali, že si k tomu sedneme a budeme to projednávat.  
 
Ing. Ležák 
V pořádku, ale tady se určitě toto nevylučuje. To znamená, jestli se máme bavit, jestli tam bude 
parkovací dům nebo dům, my musíme vyřešit, jestli je to vůbec dopravně uchopitelné.  
 
Bc. Kubela 
Tak já udělám studii na to, že tam bude dětské dopravní hřiště.  
 
Ing. Ležák 
Budeme mít dvě?  
 
Bc. Kubela  
Byl to příklad. Tak tam dáme obchod.  
 
Ing. Ležák 
Může být, já se tomu nebráním.  
 
Bc. Kubela 
Ale tak bychom se o tom měli nejdřív pobavit. Všichni.  
 
Ing. Ležák 
Když se tady o tom budeme bavit, musíme vědět možnosti, co je na tom území realizovatelné. 
Studie nám řekne, jestli by tam ten parkovací dům vůbec byl nebo ne. Úplně stejně kdybys 
tam chtěl obytný dům, tak se to stejně bude muset řešit s tím dopravním napojením. Protože 
Ty teď vůbec nevíš, jak se budeš dopravně k tomu pozemku dostávat, když je tam kruhový 
objezd. Momentálně budeš najíždět buď z Mlýnské z vrchu, nebo budeš potom ten ostrůvek, 
který je nad tím kruháčem rušit, to je úplně jedno. Primárně je ta studie zaměřena na to, jaké 
tam bude dopravní řešení. Proto jsme seděli s panem XXXXX, aby nám vůbec řekl, jak je 
možné obsloužit ten pozemek. Ten parkovací dům sám o sobě nebude o tom, jestli tam bude 
několikapatrový dům. Primárně to zadání je, abychom věděli, jaká tam bude možnost toho 
dopravního napojení.  
 
Bc. Kubela 
Nestačilo by nám říct, že studie bude o tom, co bychom s tímto pozemkem mohli zamýšlet, a 
potažmo Dopravní inspektorát ČR nám může říct, jestli ten kruháč je odpovídající tomu, aby 
tam vůbec nějaký parkovací dům jednou byl?  
 
Ing. Ležák 
Dobře, můžeme to takto nazvat, můžeme to takto uchopit. Já s tím nebojuju a nemám s tím 
problém.  
 
J. Michálek 
Já jenom abych to přeložil, jde o to, že se musí zjistit, jestli se vůbec z toho kruháče dá najet 
do toho prostoru. Co tam potom bude, o tom se samozřejmě bavit budeme. Já jenom zopakuju 
to, co už jsem tady říkal několikrát, je to poslední možnost, jak vyřešit dopravní situaci u školy, 
pokud to dovolí ta dopravní obslužnost. Jinak to území v podstatě nikdy nevyřešíme.  
 
Ing. Ležák 
Já to jenom doplním. To, že tam je parkovací dům, ať nás to nelimituje, že projektujeme. My 
řešíme v té studii opravdu primárně, tak jak je to i u těch ostatních věcí, dopravní situaci, 
dopravní infrastrukturu. Na studii parkovacího domu je potřeba úplně jiné zadání, takže 
momentálně je to o tom, jaké tam vůbec může být dopravní napojení, takže nemusíme to 



nazvat jako parkovací dům, ale můžeme to nazvat dopravní řešení pozemku XXXXX nebo 
pozemku – a nějaké parcelní číslo. 
 
Mgr. Nesázal 
To už bylo řečeno, tam jde hlavně o dopravně bezpečnostní řešení prostoru u školy, to je to 
hlavní.  
 
R. Kolařík 
Opravdu tam jde o dopravní studii prověřovací, jak je možné na tento pozemek vůbec najíždět, 
a co je tam možné. Takže to možná bylo chybně nazvané parkovací dům, ale jedná se o 
prověření napojení tohoto pozemku na komunikaci.  
 
Mgr. Prouzová 
Tak co je psáno, to je dáno, tudíž místo parkovací dům bude dopravní obslužnost pozemku u 
Zdražilů.  
 
Ing. Ležák 
Pozměníme to, může být.     
 
Usnesení 248/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtové opatření č. 7/2024. 

Rozpočtové opatření č. 7/2024 
POL ORJ ORG Příjmy Výdaje Důvod 
2122 2104   704 000   TS odpisy - odvod zřizovateli 
5331 2104     404 000 TS - navýšení příspěvku na odpisy 
4122 3304   141 000   KKC Elektra - dotace z KÚ na infocentrum 
5336 3304     141 000 KKC Elektra - převod dotace 
5011 6120     129 000 Navýšení rozpočtu na platy - přestupkový odbor (nový pracovník) 
5031 6120     32 000 Pojistné sociální 
5032 6120     12 000 Pojistné zdravotní 
5011 6108     100 000 Navýšení rozpočtu na platy - stavební odbor (zákonné navýšení) 
5031 6108     25 000 Pojistné sociální 
5032 6108     9 000 Pojistné zdravotní 
5011 6110     29 000 Navýšení rozpočtu na platy - odbor životního prostředí (MD) 
5031 6110     7 000 Pojistné sociální 
5032 6110     3 000 Pojistné zdravotní 
5011 6115     -258 000 Snížení rozpočtu - finanční odbor  
5031 6115     -64 000 Finanční odbor - pojistné sociální 
5032 6115     -24 000 Finanční odbor - pojistné zdravotní 
5213 2203 00308   10 000 Dar Vseprobeh.cz s.r.o. 
5901 3611     -10 000 rezerva dotace 
5023 6109     162 000 Odměny členů zastupitelstev 
5031 6109     40 000 Pojistné sociální 
5032 6109     15 000 Pojistné zdravotní 
5169 3744     20 000 Senior taxi 
5021 5305     12 000 JPO Řetechov - odměny za pomoc po povodních 
6121 3604 00313   200 000 Výtah v budově knihovny 
5169 6103     84 000 Diagnostika MK Polichno 
6122 5304     250 000 Přenosná motorová stříkačka - hasiči Polichno 
5171 6104     40 000 Řetechov - oprava topení ve škole a další 
6121 3693     -523 000 Lávka a cyklostezka Družstevní 

5169 3604     150 000 
Ing. Lukács - studie - parkování Nábřeží, Příční, Ant. Slavíčka, dopravní 
obslužnost pozemku u nádraží 

5901 3775     -150 000 Projektová dokumentace rezerva 
5339 2203     400 000 Dar Základní škole Jeseník 
5222 2203 00297   25 000 Dar Dny zahradní a krajinářské tvorby 
2141 6115   425 000   Příjem z úroků 

Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 



 

11. Informace vedoucí finančního odboru 
 
Ing. Personová 
Daňové příjmy, příjmy z hazardních her a příjmy poplatku z pobytu. 
 

 

 

 

 

 
 
Mgr. Mgr. Janík 
Já jenom poprosím a navážu na to, že Vy jste měli tu pracovní skupinu na to vyjednávání 
s Lázněmi, tak vůbec co se jim nabídlo, co se s nimi fakticky probíralo? Ať to dostaneme jako 
podklady.  
 



Ing. Ležák 
Určitě, do zítřka budou naskládané podklady jak k tomu prvnímu bodu, to jsou developerské 
projekty, tak i k bodu Lázně dostanete vlastně zápis z toho setkání včetně jejich vyjádření, jak 
oni vnímají, jak účelně investují tyto peníze. Necháme to na pondělí, bude tam hodně 
podkladů. Minule jsme měli zadání, že chceme zápis z jednání i výstup z Lázní včetně setkání 
s vedoucími z Lázní. Co se týká developerských projektů, bude tam úplně všechno, co k tomu 
máme, včetně městské architektky.  
 
Mgr. Liška 
Já to jenom doplním, že chystáme opravdu jeden velký balík tak, abyste se na toho 07.11. 
dokázali připravit a určitě ho dostanete minimálně s týdenním předstihem, abyste si to stihli 
nastudovat. Je toho opravdu hodně. Pokusíme se to zaslat co nejdříve, ale dáváme to 
dohromady, protože je to z více odborů.   
  
Závěr: zastupitelstvo města bere na vědomí informace o vývoji daňových příjmů, příjmů 
z hazardních her a příjmů poplatku z pobytu za leden-září 2024. 
 
12. Žádost o prodej pozemku parc. č. 2500/3 v k. ú. Luhačovice 
 
Ing. Blahová 
Byla doručena žádost pana Ing. XXXXX na odkup pozemku parc. č. 2500/3 v k. ú. Luhačovice 
o výměře 125 m2 v majetku města Luhačovice. V tomto pozemku se nachází přípojka pitné 
vody (schválené věcné břemeno) pro chatu rodičů, parcelní číslo 387/16, ev. č. 35. Tato 
parcela je rovněž sousední parcelou rodného domu jeho matky. Cílem pana Ing. XXXXX je 
tuto parcelu částečně využít jako parkovací místo pro osobní automobil rodičů, jelikož po 
zahájení stavebních prací v této oblasti, již nemohou rodiče (v důchodovém věku) parkovat v 
dosahu své chaty, kde tráví většinu roku. Zbytek parcely bude pravidelně udržován. Přístup k 
domu č. p. 342, bude nadále zajištěn z pozemku č. 387/14 nebo lze část této parcely pro 
vstup/vjezd využívat. 
  
Usnesení 215/R19/2024 - Rada města Luhačovice neschvaluje ke zveřejnění záměr města 
prodat část pozemku parc. č. 2500/3 o celkové výměře cca 125 m2 v k. ú. Luhačovice. 
 
Mgr. Prouzová 
Pokud by zažádali o pronájem toho pozemku, tak je to možné?  
 
Ing. Ležák 
Pokud je žádost o pronájem, tak je tam podmínka, aby ten žadatel, který dostane zvýhodněný 
nájem, měl tady trvalý pobyt.  
 
Mgr. Prouzová 
Což nemá.  
 
Ing. Ležák 
Což pokud nemá, bude si ho muset změnit.   
 
Usnesení 249/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
neschvaluje 
prodej pozemku parc. č. 2500/3 o celkové výměře cca 125 m2 v k. ú. Luhačovice panu XXXXX. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 



 
 
13. Prodej částí pozemku parc. č. 450/15 v k. ú. Luhačovice 
 
Ing. Blahová 
Byla doručena žádost manželů XXXXX, prostřednictvím syna XXXXX, trvale bytem XXXXX o 
odkoupení části pozemku parc. č. 450/15 o výměře cca 50 m2 v k. ú. Luhačovice. 
  
Usnesení 228/R20/2024 - Rada města Luhačovice neschvaluje ke zveřejnění záměr města 
prodat část pozemku parc. č. 450/15 o celkové výměře cca 50 m2 v k. ú. Luhačovice. 
 
Usnesení 250/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
neschvaluje 
prodej části pozemku parc. č. 450/15 o celkové výměře cca 50 m2 v k. ú. Luhačovice 
manželům XXXXX. 
Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 

 
 
14. Žádost o prodloužení termínu uzavření kupní smlouvy a smlouvy o zřízení věcného 

břemene 
 
Ing. Blahová 
Dne 22.07.2024 byla doručena žádost pana XXXXX o prodloužení termínu uzavření kupní 
smlouvy a smlouvy o zřízení věcného břemene do 30.11.2025. Dle uzavřené smlouvy o 
budoucí kupní smlouvě a smlouvě o zřízení věcného břemene ze dne 29.11.2019 měla být 
uzavřena nejpozději do 29.11.2024. 



  
Usnesení 229/R20/2024 – Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o budoucí kupní smlouvě a smlouvě o zřízení věcného 
břemene ze dne 29.11.2019, předmětem, které bude prodloužení termínu uzavření kupní 
smlouvy a smlouvy o zřízení věcného břemene do 30.11.2025. 
 
R. Kolařík 
Já bych využil možnosti, že tady vidím pana XXXXX. Bude to stačit ten rok?  
 
Pan XXXXX 
Řekl bych a modlím se, aby ano. Teď už pracuju na podkladech pro kolaudaci a bude proces 
kvůli těm všem novinkám, co máme v zákoně. A ještě se mi tam vážou další věci, že součástí 
bylo vedení EG.D, a tak nějak zjišťujeme, že musí nejdřív zkolaudovat EG.D, abychom my 
mohli dopojit veřejné osvětlení a mohly se udělat revize, takže toto je proces, co nás čeká 
začátkem roku. EG.D by mělo začít řešit kolaudaci, kdyby jim to vyšlo, v lednu, a následně my 
budeme dodělávat věci pro veřejné osvětlení, ale většinu bych měl mít hotovou z těch 
podkladů.    
 
Usnesení 251/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o budoucí kupní smlouvě a smlouvě o zřízení věcného 
břemene ze dne 29.11.2019, předmětem, kterého bude prodloužení termínu uzavření kupní 
smlouvy a smlouvy o zřízení věcného břemene do 30.11.2025. 
Hlasování Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
15. Poskytnutí mimořádné odměny starostovi města Luhačovice v souladu s § 76 

zákona č.128/2000 Sb., zákona o obcích 
 
Mgr. Liška 
Projednání mimořádné odměny pro starostu města. 
  
Usnesení 245/R22/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
mimořádnou odměnu starostovi města Luhačovice Ing. Marianu Ležákovi v souladu s § 76 
zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve výši 100 % měsíční odměny.  
1) Úspěšná spolupráce se Zlínským krajem při zahájení výstavby nové výjezdové stanice ZZS 
ZK.  
2) Rekonstrukce silnic, chodníků a cyklostezky, která přispěla ke zvýšení mobility a 
bezpečnosti ve městě.  
3) Modernizace veřejných městských budov, zejména školských zařízení.  
4) Rozšíření kanalizační sítě, což zlepšilo kvalitu života obyvatel i ekologickou situaci ve 
městě. 
5) Posílení turistického ruchu prostřednictvím nových kulturních a sportovních akcí, které 
přilákaly více návštěvníků.  
6) Zodpovědné hospodaření s rozpočtem, které zajistilo dostatek prostředků na provoz i 
investice města.  
7) Úspěšné získávání externích financí, jako jsou dotace z EU a státních fondů.  
8) Zajištění finanční stability umožňující investice do infrastruktury a rozvojových projektů. 
9) Efektivní řízení města během krizí s rychlým přijetím opatření pro zajištění bezpečnosti a 
ochrany obyvatel. 
 
Ing. Plášek 
Já jsem tak přemýšlel o tom, jestli ty body, co tam máte napsané, jestli jsou relevantní k tomu, 
k čemu to slouží. Jestli to vůbec můžeme říct, když v podstatě starosta a místostarosta mají 
danou pracovní náplň jakoby v zákonu o obcích, a teď tam něco říkáme, co je automaticky pro 



ně normální. Takže jestli by tam nemělo být raději vůbec nic, nebo já nevím, jak bych to nazval. 
Jestli to je „košér“, aby nebyly nějaké problémy. 
 
Mgr. Liška 
Je to určitě „košér“. Ty důvody tam musí být jasně popsané. A ano, máte pravdu v tom, že 
určité body se můžou jevit jako automaticky povinné pro toho daného starostu, nicméně je spíš 
otázka toho, jakým způsobem k nim přistupuje, jak je vykonává. Když si vytáhnu třeba zrovna 
bod úspěšné zvládnutí krize při povodních nebo krizového stavu, tak víme všichni dobře, že 
v některých městech se za to odvolávalo celé vedení za nezvládnutí. Myslím si, že zrovna 
v našem ORP to bylo zvládnuto velmi bravurně, co se týče organizačních a řídicích prací.  
 
Mgr. Nesázal 
Já tady vidím úšklebky takové úsměvné, já to jenom doplním. My každoročně schvalujeme 
odměny ředitelům příspěvkových organizací, jsou to nemalé částky, a jsou to odměny za 
normální pracovní náplň. Tady co je vyjmenováno, tak za mě to jsou věci, které jsou nad rámec 
jejich pracovních povinností. Vidím sám, kolik času nad rámec své povinnosti starosta i 
místostarosta věnuje tomuto městu. Já si myslím, že opravdu je to to minimum, co si oba 
zaslouží. Teď mluvím k oběma těm bodům.  
 
Bc. Kubela 
Já bych teda chtěl říct, že stoprocentně souhlasím s Martinem Pláškem, protože si taky 
myslím, že je to běžná rutinní práce starosty a místostarosty. Co se týče povodní, já jsem byl 
na povodních několik dní a vím, co to opravdu povodně jsou. Tady to bylo jen takové mírné, 
trošku to zasáhlo Polichno. Co se týče dalších úspěchů, tak si nemyslím, že by měla být na to 
taková nominální hodnota. Souhlasím prostě, že je mi stydno to tady vysvětlovat potom 
nějakým občanům.  
 
A. Vitteková 
Já si myslím, že výkon jakékoliv funkce se dá pojmout různě. Buď budete dělat jenom to, co 
je jakoby nutné, abyste tím nějak proplul, a budete prostě tak nějak, jak se říká pracovat do 
výše svého platu, anebo se do toho prostě opravdu opřete a budete dělat na 150 %. A já si 
stojím za tím, že pan starosta i pan místostarosta, ať se nemusím hlásit v příštím bodě znovu, 
dělají opravdu na maximum a dělají opravdu toho hodně a je ten rozdíl vidět. A taky vím, že 
se schvalují různé odměny a poskytují se v příspěvkových organizacích i na různých státních 
místech, tak nevím, proč by nemohl pan starosta nebo pan místostarosta úplně normální 
odměnu za svoji podle mě nadstandardní práci. A opravdu si stojím za tím, že dělají opravdu 
oba dva na maximum. Takže já opravdu nevím, proč by za to neměli být ohodnoceni.  
 
J. Michálek 
Já jen v rychlosti poděkuju tajemníkovi, že ten bod přinesl. Já jsem ho v podstatě pochopil 
velmi dobře, i v kontextu rady jsme se o tom bavili, a myslím si, že je to to nejmenší, co 
můžeme pro starostu a místostarostu udělat, protože to, jak vykonávají svoji funkci, je 
rozhodně nadstandardní.  
 
Ing. Plášek 
Já jsem se v tom úvodu snažil říct úplně něco jiného. Já jsem neřekl, že nesouhlasím 
s příspěvkem. Já jsem řekl, abyste byli opatrní na to, co tam bude v tom zápisu, jestli je to 
„košér“ vůči zákonům, vůči předpisům, vůči normám. To je vše. To se všechno úplně otočilo 
někam jinam tato diskuze. Takže znovu opakuju, byla spíš narážka na to, co tam je napsáno, 
jestli to je správně. To by možná mohla vědět právnička nebo někdo ze „mzdovky“, ale vidím, 
že všichni ostatní to vůbec nepochopili, co jsem chtěl říct.  
 
 
 
 



R. Kolařík 
Jediný poznatek k tomu, diskutovali jsme to na radě, byla o tom, řekl bych, kratší debata než 
o jiných ožehavých tématech, a rada se shodla jednomyslně, že si starosta a místostarosta 
odměnu zaslouží. Tolik za mě jako za radního.  
 
MUDr. Rumpík 
Já jenom takovou filozofickou úvahu, protože tu práci tady všichni z nás zastupitelů bereme 
jako takovou altruistickou práci, naše odměna je 600 Kč měsíčně. Na to, že máme největší 
počet zastupitelstev tady v širokém dalekém okolí, takže určitě nikdo z nás tady nepracuje pro 
peníze. Trošku s podivem, když jsem se díval, jaký máme nastavený plat starosty, 
místostarosty a platy na radnici, tak jsou taky velice nízké. Je mně jasné, že se toto dá změnit, 
ale jenom na začátku volebního období, tak bych se do budoucna přimlouval, ať už tady bude 
jakékoliv zastupitelstvo, aby se tady s těmito částkami něco udělalo. Když se díváme na 
skokový nárůst mezd třeba ve zdravotnictví, kde teď průměrný plat doktora je teď nějakých 
150.000 Kč, s odměnami 170.000 Kč měsíčně, a byl to nárůst velice rychlý, tak tady v té státní 
sféře mě to přijde opravdu velice podhodnocené. Jsem opravdu trošku v rozpacích z toho, co 
se třeba děje v tom zdravotnictví. Jenom pro Vaši informaci, ředitel organizace, do které 
všichni platíte svoje zdravotní pojištění, tak má 355.000 Kč měsíční plat, odměny ředitele VZP 
byly za loňský rok téměř 2 mil. Kč, které mu odhlasovala správní rada VZP. A taky dělá tu práci 
s péčí řádného hospodáře. Takže bychom měli, což nejde teď v polovině volebního období, 
ale prostě do budoucna využít toho rozmezí, které nám zákon dává, a na odměny jak 
zastupitelů, tak prostě zaměstnanců radnice se podívat a valorizovat je. A taky bych chtěl 
poděkovat všem na radnici, protože se všemi šéfy odborů a s vedením se pracuje velice dobře 
a myslím si, že oproti předchozím obdobím jde vidět neskutečný pokrok. A vidím to i tady mezi 
zastupiteli, že je tady opravdu velice přátelská a tvůrčí atmosféra a myslím si, že bychom to 
neměli brát s nějakým despektem nebo s něčím, ale ty odměny do budoucna trochu pořešit a 
určitě to nevidím jako něco špatného.  
 
Mgr. Liška 
Já mám jenom reakci na pana zastupitele Martina Pláška – ano, je to legislativně v pořádku.  
 
Odchod Mgr. Semelová, DiS. 16:03 h.  
 
Usnesení 252/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
mimořádnou odměnu starostovi města Luhačovice Ing. Marianu Ležákovi v souladu s § 76 
zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve výši 100 % měsíční odměny.  
1) Úspěšná spolupráce se Zlínským krajem při zahájení výstavby nové výjezdové stanice ZZS 
ZK.  
2) Rekonstrukce silnic, chodníků a cyklostezky, která přispěla ke zvýšení mobility a 
bezpečnosti ve městě.  
3) Modernizace veřejných městských budov, zejména školských zařízení.  
4) Rozšíření kanalizační sítě, což zlepšilo kvalitu života obyvatel i ekologickou situaci ve 
městě. 
5) Posílení turistického ruchu prostřednictvím nových kulturních a sportovních akcí, které 
přilákaly více návštěvníků.  
6) Zodpovědné hospodaření s rozpočtem, které zajistilo dostatek prostředků na provoz i 
investice města.  
7) Úspěšné získávání externích financí, jako jsou dotace z EU a státních fondů.  
8) Zajištění finanční stability umožňující investice do infrastruktury a rozvojových projektů. 
9) Efektivní řízení města během krizí s rychlým přijetím opatření pro zajištění bezpečnosti a 
ochrany obyvatel.  
Hlasování Pro: 12 Proti: 1 Zdrželo se: 4 Nehlasoval: 1 Usnesení: Přijato 
 



16. Poskytnutí mimořádné odměny místostarostovi města Města Luhačovice v souladu 
s § 76 zákona č.128/2000 Sb., zákona o obcích 

 
Mgr. Liška 
Projednání mimořádné odměny pro místostarostu města. 
  
Usnesení 246/R22/2024 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
mimořádnou odměnu místostarostovi města Luhačovice Danielu Mejzlíkovi v souladu s § 76 
zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve výši 100 % měsíční odměny.  
1) Aktivní přístup k řešení problematiky odpadového hospodářství v rámci řídícího výboru 
Memoranda o spolupráci 86 obcí. 
2) Dynamický přístup při řešení sociálních otázek v rámci ORP, včetně vedení jednání se 
všemi starosty. 
3) Významný přístup k digitalizaci městské policie, zahrnující vývoj prvního komplexního 
platebního automatu na systému VERA v ČR a zavedení bezhotovostních plateb za parkování. 
4) Postupné zavádění změn směřujících ke spravedlivějšímu systému rozdělování dotací a 
grantů, především v oblastech sportu a volnočasových aktivit. 
 
Usnesení 253/Z18/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
mimořádnou odměnu místostarostovi města Luhačovice Danielu Mejzlíkovi v souladu s § 76 
zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve výši 100 % měsíční odměny.  
1) Aktivní přístup k řešení problematiky odpadového hospodářství v rámci řídícího výboru 
Memoranda o spolupráci 86 obcí. 
2) Dynamický přístup při řešení sociálních otázek v rámci ORP, včetně vedení jednání se 
všemi starosty. 
3) Významný přístup k digitalizaci městské policie, zahrnující vývoj prvního komplexního 
platebního automatu na systému VERA v ČR a zavedení bezhotovostních plateb za parkování. 
4) Postupné zavádění změn směřujících ke spravedlivějšímu systému rozdělování dotací a 
grantů, především v oblastech sportu a volnočasových aktivit. 
Hlasování Pro: 12 Proti: 1 Zdrželo se: 4 Nehlasoval: 1 Usnesení: Přijato 
 
17. Různé (od 16:00 hod.) 
 
18. Informace ke zprávám z rady města 
 
Ing. Plášek 
Usnesení 209/R18/2024 – uzavření smlouvy na pronájem části pozemku na Brankách, 
vyvěšeno bylo 130 m2, to znamená, že jste to zredukovali, a píše se o dvou parkovacích 
místech, ale na schématu jsou čtyři. Co vlastně platí? A cena 1.000 Kč/rok je za stání nebo za 
těch 40 m2? 
 
Ing. Ležák 
Je to model, který jsme měli i na Kamenné, to znamená 500 Kč/rok za parkovací místo s tím, 
že oni si to vybudují, tak je to vlastně za možnost parkování s tím, že absolutní číslo je, že je 
tam možné umístit čtyři auta a pronajímají se teď tato dvě místa. Podmínka je, aby měl žadatel 
trvalý pobyt.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 221/R19/2024 – uzavření smlouvy o zprostředkování burzovních komoditních 
obchodů, co nás to bude stát?  
 
 
 



Ing. Blahová 
Smlouva o zprostředkování se týká nákupů na burze, a pokud si dobře pamatuju, je tam cca 
30.000 Kč jednorázová úplata za provedení těch nákupů bez ohledu na počet odběrných míst 
a podobně.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 222/R19/2024 – uzavření smlouvy o dílo na opravu střechy na Elektře, jaká tam je 
cena?  
 
J. Zavřel 
Jedná se o to, že celkové zastřešení Kulturního a kongresového centra Elektra je v poměrně 
špatném stavu. Pro letošní rok byla plánována oprava střechy nad kinosálem. Druhou 
střechou, která je vlastně ve špatném stavu, ale v o něco lepším, tak je střecha nad hlavním 
sálem, kde stačí vyměnit jenom určité prvky, a došlo tam ke změně v tom záměru. Nebude se 
v letošním roce řešit střecha nad kinem, ale nad hlavním sálem. Předpokládám, že kino máme 
pořád v plánu v nejbližším období, abychom z toho neměli amfiteátr.  
 
Ing. Ležák 
Co se týče nacenění, to bude upřesněno podle skutečného poškození.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Já jsem chtěl poprosit k té střeše Elektry, protože udělali jsme nad restaurací novou střechu a 
pořád to lepíme, kde nám zrovna zatéká, ale poprosím, jestli by nebylo dobré dát dohromady 
nějaký generální plán oprav celé té střechy kvůli predikci rozpočtu města. A taky zvážit, protože 
ta střecha je z asfaltových pásů a je to exponovaná střecha, tak jestli tam nelze přijmout řešení, 
které by nám prodloužilo životnost té střechy například formou zelené zahrady v omezené míře 
tak, ať to udělá krycí vrstvu té samotné nepropustné vrstvy.  
 
J. Zavřel 
Určitě by to řešení bylo, dá se to určitě navrhnout, pojmout to komplexně. Ano, ta střecha je 
pokrytá asfaltovými pásy, ty asfaltové pásy se vydouvají a prakticky vždy, když dojde k tomu 
vydutí, tak potom ta výduť praskne a přes tady ty drobné prasklinky tam zatéká. Těch oprav 
za rok děláme od pěti do deseti, děláme to z vlastního rozpočtu, protože většinou jsou to 
drobné akce, ale musím říct, že jsou to vždy hodiny jenom nad tím, než se najde ta prasklina, 
která to je. Na ty střechy se prakticky nedá stoupnout, protože kdykoliv na ni někdo vleze, tak 
způsobí nějakou prasklinu.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Právě ta tepelná roztažnost je, myslím, největším problémem toho, že v létě se ta střecha 
nahřívá celý den, protože tam svítí furt. Jde o to, abychom omezili tuto degradaci toho 
materiálu. Uvažovalo se o té fotovoltaice, že bychom ji tam dali už tehdy, ale to zase byl 
problém ze strany památkářů, protože je to pohledové ze strany svahů a údolí. Takže nějakým 
způsobem to vizuálně zlepšit, a hlavně pomoct té degradaci.   
 
Příchod Mgr. Semelová, DiS. 16:09 h.  
 
J. Zavřel 
Já mám v příštím roce obecně v plánu udělat nějaký soupis věcí, co na tom baráku je, protože 
to není zdaleka jediný problém. Ten dům v některých místech začíná praskat, dochází tam 
k posunům na zdivu, ale to už teď momentálně řešíme, už se tam byli dívat techničtí zástupci 
z města, takže předpokládám, že příští rok dáme dohromady nějaký seznam kritických 
problémů, méně kritických problémů, stanovíme nějaké priority, co je potřeba řešit. Ta střecha 
nad tím kinosálem je v tuto chvíli největší riziko a je vlastně i nebezpečná.  
 
 



Mgr. Mgr. Janík 
Protože kromě Martina a pár stavařů tomu moc nehovíme, tak ať máme představu, co to pro 
nás bude znamenat do rozpočtu. Kdybychom to chtěli nějak fázovat, tak zase nějaké orientační 
ceny. Já chápu, že ceny se můžou změnit, inflace, ceny materiálu, ale ať máme aspoň 
orientační představu, co by to obnášelo.  
 
J. Zavřel 
Teď momentálně dojde k zadokumentování té situace, a to zadokumentování slouží jako 
podklad k nacenění. Samozřejmě v dnešní době při posunu cen obecně ve stavebnictví, tak 
je lepší dělat vždycky ten rozpočet v tu chvíli, kdy to chceme nějak řešit, protože ty posuny 
jsou v desítkách procent. Jak říkáte, je tady několik stavařů včetně mě, kteří se v tom nějak 
orientují, a není to potom úplně směrodatné.   
 
19. Informace o činnosti výborů zastupitelstva města 
 
Ing. Ležák 
Martine, Vy jste se od minula nepotkali, tak to ani nemusíme řešit, protože se potkáme toho 
07.11. s tím, že se připravuje zastupitelům taková rekapitulace. Bude poslán soupis zápisů 
stavebního výboru, abyste si taky mohli udělat jakýsi pasport těch informací, protože informací 
bude hodně. 
 
Mgr. Lebloch – kontrolní výbor  
My jsme se měli sejít kolem 08.10., jenomže znáte to, člověk plánuje, Pán Bůh se směje. Mě 
pak zavřeli na tři týdny v nemocnici, takže až trochu pookřeju, tak se svoláme. Děkuji touto 
cestou za rychlé zaslání podkladů paní Ing. Personové, jasné, stručné, srozumitelné. My jsme 
se na tom kontrolním výboru v minulých měsících bavili, aby se udělala nová brána (závora) 
na Radostově. Už je tam. Bavili jsme se o výtahu do knihovny, bohužel je sice o 200.000 Kč 
dražší, ale je to tak potřebná věc, že prostě budeme muset akceptovat ty peníze, je to tam fakt 
nutné. No a taky řešíte ty policajty, kolega Rumpík už to všechno zjišťuje. Tyto závěry, které 
jsme vyslovili, se realizují, takže z mého pohledu by v tomto směru mohla být jakási 
spokojenost.  
 
Mgr. Mgr. Janík – finanční výbor 
My jsme se sešli 30.09., podklady i zápis jste dostali, my jsme velkou část toho dneska 
hlasovali. Bylo to vyhlášení grantů města Luhačovice pro rok 2025. Další, co jsme probírali, to 
bylo prodej parkovacích karet a tam jsme ten proces nějakým způsobem postrčili, dál se to 
bude vyvíjet svojí vlastní cestou. Při dalším setkání nás bude čekat na závěr maraton, kde 
máme už teď avizované dva termíny našeho setkání. Jestli někdo chcete se zúčastnit, já Vám 
ty termíny klidně přepošlu. Vždycky je to výživné a příjemné odpoledne. Strašně rád tam chodí 
starosta i místostarosta, vždy se konstruktivně dobereme k nějakému výsledku. Takže když 
se přidáte, ta debata bude možná pestřejší, ale třeba o to zajímavější bude ten výsledek.  
 
MUDr. Rumpík informoval o zjištěných údajích k falešnému policajtovi a požádal ředitele školy, 
aby zrevidoval nabídky na vybudování šaten ve škole, aby mohla v příštím roce proběhnout 
realizace.   
 
Mgr. Kurtin 
Cenová nabídka, kterou jsem dával, počítá s instalací, čipy i s demontáží. Další nabídky jsou 
o miliony vyšší než ta zaslaná, ale každopádně je dodám. Na realizaci se domlouváme 
s vedením města, byli bychom rádi, kdyby to bylo právě přes prázdniny.  
 
Ing. Plášek 
Uvědomil jsem si, že pokud probíhá výběrové řízení na příspěvkovkách, je v těch komisích 
někdo za město, za zřizovatele? Nebo neměl by tam být někdo za město?  
 



Ing. Ležák 
Většinou ty zásadní investice jdou přes město, viz jak se teď třeba dělá družina. Co se týká 
dovybavení, které není součástí akvizice města a je to v požadavku investice zase vůči městu, 
tak je to s tím, že to město je seznámeno s těmi konkrétními nabídkami a já si myslím, že jsme 
se bavili i se členy finančního výboru, že bude doloženo, že byly osloveny aspoň tři firmy a že 
budou doloženy i ty nabídky. Takže samozřejmě půjdeme nejenom po kvalitě, ale také po 
ceně.  
 
20. Informace starosty a místostarosty 
 
Ing. Ležák 
Informace k záchrance, kdy bude hotová. Měla by být hotová přelom červen/červenec.  
 
Informace Lidl, jestli to poskočilo od září. Aktuální informace od jednatele Lidlu je, že počítají 
druhá polovina příštího roku. Bohužel žádné měsíční upřesnění nemáme. Toto je jediné, co 
teď víme.  
 
Jak dlouho bude trvat rekonstrukce za Alfa Marketem. Je to rozděleno na tři fáze, první fáze 
bude hotová ještě letos, což je ta centrální, ta nejtěžší. Pak se udělají okrajové plochy, a potom 
přijde třetí fáze, kdy se to bude muset uzavřít celé zhruba na tři týdny s tím, že se udělají 
příjezdové komunikace. Počítá se s tím, že konec měsíce března, pokud bude přát počasí, 
pokud ne, tak v dubnu by mělo být hotovo.  
 
Možná jste zaznamenali, že ustavující zastupitelstvo ZK bude 04.11. Již bylo potvrzeno, že 
bude opět celokrajské setkání všech starostů opět v Luhačovicích.  
 
Studna a minulá debata na zastupitelstvu. Byla to poměrně široká debata s tím, že jsme se 
spojili se státní policií, komunikovali jsme to spolu, policie to uzavřela, byla s tím obeznámena 
i ta dvojice dam, které tady byly. Nenaznali, že by tam bylo cizí přičinění, kterým by došlo ke 
kontaminaci té studny. Uzavřeno je to s tím, že v minulosti tento pozemek byl využíván jako 
jakási meziskládka včetně nějakých motorových vozidel a je velká pravděpodobnost, že ta 
kontaminace konkrétně u tohoto místa, protože ostatní studny nejsou zamořeny, je spojena 
s tím, že jsou tam nějaké prosaky z minulých dob. Tím to policie uzavřela, že tam není důvod 
k trestnímu stíhání, protože tady je pachatel neznámý a z jejich pozice neexistuje. Problém je 
opravdu v tom, že to území, které tam teď je, není vhodné pro to, aby byla tato studna 
využívána pro své potřeby.  
 
D. Mejzlík 
Mobilní platby za parkování, které jsem tady již několikrát sliboval, tak u nich jsme řešili 
problém s režimy DPH. U něho máme na stole řešení. Věřím, že v příštím roce by se nám 
podařilo tyto platby spustit, ale o tom budete samozřejmě ještě informováni, jak se to bude 
blížit a jakmile o tom budeme hlasovat. 
 
Platební automat tady na úřadě – máme ho tady, už stál chviličku i v té hale dole, ale ještě 
skrz testování jsme si ho odnesli dolů k ajťákům. Upravovali jsme tam pár věcí tak, aby to bylo 
uživatelsky přívětivé. Jenom z prvních testování můžu říct, že minimálně mě překvapilo, jak 
intuitivní a jednoduché, a hlavně rychlé to je, že byste měli být do 10 vteřin schopni zaplatit za 
ten daný úkon, kvůli kterému jste sem přišli. Takže odbavení na úřadě bude o to rychlejší. Měli 
bychom ho v průběhu listopadu instalovat na své místo na úřadě. Budeme první v Česku, kteří 
to na systému VERA budou mít.  
 
Ing. Ležák 
Předpokládáme, že to pracovní zastupitelstvo bude na téma developeři plus Lázně a posléze 
bude termín na téma investice s tím, že se potkáme ještě před tím samým zastupitelstvem 



v prosinci. Upřesnil bych Vám to během příštího týdne, předpokládám, že by to mohl být 
poslední čtvrtek v listopadu, zatím je to předběžné.  
 
D. Mejzlík 
Mám již na stole střednědobý plán ohledně komunitního plánování. Ještě tam proběhnou 
korektury a budeme to zasílat všem, kteří jsou v řídicím výboru poté, co proběhnou korektury 
tak, aby to měli k náhledu a případným posledním připomínkám a bude zveřejněn, bude hotov.  
 
21. Interpelace 
 
Ing. Plášek 
Projektová dokumentace nebo realizace náměstí, jak to s tím vypadá?  
 
Ing. Ležák 
Teď byla fáze čekání, potřebovali jsme doložit propustnost dlažby a ploch, které tam jsou na 
centrálním náměstí tak, abychom mohli pokračovat v dotaci. Paní architektka už nám to 
doložila, takže se to zpracovává a potom bychom se mohli posunout k dalšímu kroku.  
 
Ing. Plášek 
Mám prosbu, jestli bychom mohli začít dělat tzv. výrobní výbory nad investicemi, které 
plánujeme a budeme projektovat. Sám jsi zjistil, že se několikrát stalo, že se něco 
naprojektovalo, pak se to udělalo, a přitom jsme s tím nebyli všichni tak úplně ztotožněni. To 
znamená, nemyslím zastupitele, ale minimálně stavební výbor, ke kterému by se dostala 
projektová dokumentace před schválením, před čistopisem, abychom si to prošli a řekli ano 
nebo ne. Protože u některých projektů jsme narazili. Co my budeme platit, to si budeme 
diktovat. Kdyby to šlo, pokud budeme do budoucna něco projektovat, aby se to přehnalo přes 
stavební komisi.  
 
Ing. Ležák 
Nemám s tím zásadní problém a určitě se na to můžeme potkat právě u toho náměstí, až 
budeme ve finálce.  
 
Ing. Plášek 
Ta lávka, co se letos zrušila na Družstevní, to se zrušilo výběrko nebo realizace? 
 
Ing. Ležák 
Já to doplním. To není zrušeno. Je to o tom, že se čekalo s tím, až začne přeložka vysokého 
napětí, která se teď realizuje, a poté, co se zahájila tato přeložka, se teprve udělá výběrko na 
dodavatele. Nechtěli jsme udělat to, že bychom to rozjeli s tím, že nemáme vyřešeno EG.D. 
EG.D to zahájilo, letos to dokončí a my teď připravujeme to, že zrealizujeme to výběrko.  
 
Ing. Plášek 
Já jsem myslel, že se zrušila realizace. Já vím, že to bude pokračovat dál. Na to máme nějakou 
dotaci?  
 
Ing. Ležák 
Ano, to je spojeno s dotací.  
 
Ing. Plášek 
Uběhl skoro rok, jak probíhají jednání ohledně cesty na Hrušce?  
 
Ing. Ležák 
Máme písemně od kraje, že cesta na Hrušce je definitivně odkázána na vlastnictví nikoho, tím 
pádem to bude jenom na Luhačovicích, v jakém stavu ji budeme udržovat. Kraj ji nechce 
převzít, máme písemně, že ani nepřevezme, ostatní obce nemají zájem na této cestě, 



abychom ji spravili, takže to bude na nás, pokud cestu budeme chtít udržet, bude to pouze 
jenom na rozpočtu města Luhačovice.  
 
Ing. Plášek 
Takže konečně máme nějaký výsledek. Sice pro nás špatný, ale máme.  
Furt se nějak slibovalo řešení hluku na vlakovém nádraží, co je v tom nového?  
 
Ing. Ležák 
Poprosím z kraje XXXXX, teď to bylo takové statičtější, protože se čekalo, až se ustanoví nové 
vedení kraje, takže neustále tam probíhají diskuze a debaty se zástupcem Ariivy. Jsou tam 
nějaké sankce. Došlo mu tam vyjádření i od nás, aby nás informoval o tom, v jaké výši by ty 
sankce od nich byly. Takže mám příslib, že v listopadu nám to přijde.  
 
R. Kolařík 
Já bych měl dotaz k parkovišti za Alfa Marketem, když jsme mluvili o těch etapách, to 
znamená, že když bude ta etapa dokončena, bude možné to parkoviště užívat, anebo se bude 
čekat, až se úplně všechno dokončí, a teprve pak se to všechno otevře? Protože ta situace 
tam bude poměrně kritická ohledně parkování.   
 
Ing. Ležák 
Musíš to brát, že to je stavba. My tam nemůžeme udělat nějaký přechodný režim, protože Ty 
budeš opravovat další části. Nehledě na to, že i ty komunikace v jednu dobu uzavřeš úplně, 
takže bude to muset ty tři měsíce příští rok vydržet.  
 
Dr. Zicha 
Já jsem byl požádán, abych vznesl dotaz na situaci s praktickými lékaři. Nemám k tomu úplně 
data a informace, ale spíš jenom obecná, jestli chápu situaci, že nějak ubývají.  
 
Proběhla diskuze o aktuální situaci lékařské péče v Luhačovicích. 
 
Mgr. Prouzová 
Já navážu na pana Pláška, protože ten dotaz, který jste zvedl Vy, tak jsem měla též, ohledně 
vlakového nádraží. Já můžu potvrdit, že od srpna je ta hlučnost vyšší. Nevím, o co tam jde, 
jestli tam není nějaké porušení, jaké vlaky tady můžou jezdit, nebo jaké lokomotivy jsou 
používané. Ale jenom potvrzuju, že i u nás na Brankách je to teda mnohem víc slyšet, než to 
bývalo.  
 
Ing. Ležák 
Mě dokonce napadlo, že bych zkusil na prosincové zastupitelstvo pozvat zástupce z odboru 
dopravy ze Zlínského kraje, pokud to půjde, tak přímo náměstka a můžeme se o tom opravdu 
pobavit, protože oni jsou objednavatel.  
 
Mgr. Prouzová 
Kdyby k tomu jednání došlo, tak dávám znovu námět na protihlukovou stěnu. Vy jste mluvil o 
tom, že jsou nějaké sankce, tak jestli třeba z toho balíku peněz by to teoreticky nemohl kraj 
zaplatit.  
 
Ing. Ležák potvrdil pozvání zástupce kraje na zasedání zastupitelstva v prosinci.  
 
Mgr. Prouzová 
Jenom ještě k těm odměnám, tak já bych chtěla jenom říct, aby nezapadlo to, co jste říkal Vy, 
pane Plášku, že se nejedná o přiznání nebo nepřiznání odměny. Každý, kdo nadstandardně 
pracuje, má být odměněný. Možná jenom zvážit formulaci, aby nedocházelo k nějakým 
kontroverzím.  
 



Mgr. Semelová, DiS. 
Já jsem se jenom chtěla zeptat na aktuální stav hrobových míst, aby to zase zaznělo pro 
občany, aby měli představu, jestli máme volno. Řešilo se jako kdyby rozšíření, všimla jsem si, 
že teď nějaké proběhlo. 
 
Ing. Pučalík 
Já to teď zpaměti říct neumím, ale byl vybudován chodník, kde se plánují asi v délce 460 m 
dvojhroby. A chceme do příštího roku dát do plánu i kolumbárium, protože už se nedostává 
nových míst. Jednali jsme s paní architektkou XXXXX, máme nějaký návrh, máme i cenovou 
hladinu kolumbária, takže dáváme to do investic na příští rok.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Já ještě navážu, bohužel jsem to nestihl při zápisech z rady, ale to je jedno. V investicích 
máme kruhovou křižovatku tady na Nádražní u knihovny. Viděl jsem, že tam rada projednávala 
nějaké memorandum, prostě dohodu s krajem. Tak poprosím o aktuální informaci, kde teď 
aktuálně jsme tady v této věci?  
 
Ing. Ležák 
Připravujeme jednání se čtyřmi vlastníky pozemků, kterých se to dotýká, konkrétně jsou to 
provozovatelé Oázy, pak je to firma Vavrys, která tam má budovu Karla IV., a další vlastníci 
s tím, že potřebujeme získat souhlas, abychom mohli pokračovat v projektování. Dokončujeme 
jednání se síťaři. Co se týká konstrukce mostu, i od Povodí Moravy máme předběžné 
schválení konstrukce. Teď už dokončujeme projekt s tím, že tam potřebujeme zapracovat ty 
sítě a souhlasy vlastníků, abychom se mohli dostat k dalšímu kroku, a to je už samostatná 
příprava projektu na stavební povolení.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
A ta dohoda s tím krajem teda, ta nám ze strany kraje nám něco nabízí, dává nám něco?  
 
Ing. Ležák 
Získali jsme dohodu, domluvili jsme se na tom, že samotná konstrukce mostu jde za městem, 
ale povrch kruhového objezdu i přesto, že zasahuje do naší konstrukce, bude součástí jejich 
komunikace, a to půjde za krajem. To znamená jak ten povrch, tak to podloží pod ním by kraj 
spolufinancoval, na nás by potom spadla konstrukce mostu a výjezd z toho kruhového 
objezdu.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Já mám ještě na Dana, myslím si, že tam skončila doba, kdy se měla analyzovat odpadová 
studie za celé tady to naše příhraničí, a mělo se říct, jak dál a co. Tak jestli už ten výstup 
máme, nebo kdy bude a jak se posuneme v těch odpadech dál?  
 
D. Mejzlík 
My jsme tam schválně u tak velké věci a u té studie, aby nebyl šitá horkou jehlou a byla opravdu 
kvalitní, dali, že v připomínkách a v jakémkoliv studování námi těch jednotlivých kroků, tak se 
tento čas nezapočítává do té samotné studie těm zpracovatelům. O to to období, kdy my jsme 
se tam bavili a upřesňovali si informace, a ta studie se nějak vyvíjela, tak jsme jim to nepočítali, 
tudíž to období se protáhlo. Co nás ale teďka čeká, tak je že v listopadu by mělo proběhnout 
setkání starostů, vzhledem k tomu, že máme největší zasedačku, tak bude tady, kde 
samozřejmě i Vy jako zastupitelé našeho města jste zváni, pokud by Vás to zajímalo, kde 
budou prezentovány právě výsledky už i té návrhové části. To poslední, co nám tam zbývá 
dořešit, protože jsme se nejdříve dotazovali starostů, abychom dodrželi nějaký slušný postup, 
a bez jejich vědomí něco někam neumísťovali, tak jsme se jich dotazovali na různé oblasti, 
kde by mohly být umístěny objekty infrastruktury. Nedostalo se nám tolik odpovědí, kolik by 
třeba zpracovatelé potřebovali, takže jsme vyloženě v katastru hledali kde, a jak a co by mohlo 
vzniknout, a dle nějakého rádiusu vytipovávali, kde by to mělo být umístěno. To jsme si ujasnili, 



to už nám potom jenom zbývá probrat s těmi starosty, co a jak je vlastně možno. Dostaneme 
návrh nejenom za ten celek, ale každá ta obec, vzhledem k tomu, že zaplatila, tak aby si něco 
odnesla, tak dostane konkrétní návrhy i pro tu svou oblast a obec, kam se případně má 
směrovat, kdyby něco, a k tomu se blížíme. Už bylo cca devět kontrolních dnů a blížíme se do 
finále, kdy v tom listopadu bychom to měli ukončit. Ještě předtím proběhne ta prezentace těm 
starostům, kteří jsou zodpovědní.  
 
Bc. Kubela 
Tak já jenom ať si nemyslíte, že pořád jenom vyrypuju, především souhlasím s Markétou líp 
formulovat tu finanční odměnu. Ale každopádně, Mariane, mockrát děkuju za vyřízení té 
Kladné Žilín, protože já jsem z toho měl strašně blbý pocit. Karle, děkuju mockrát, protože 
Karel nám to tady pěkně objasnil a jsem rád, že víme, kde je nějaká pravda. Takže minimálně 
za to si tu odměnu zasloužíš. Pak jsem chtěl poděkovat za parkovací stání před školkou, tam 
si myslím, že se konečně ta situace s parkováním nějak zlepšila, jenom bych chtěl říct panu 
projektantovi, ať si tam každý ráno stoupne s tím autem, a ti školáci, co vychází z těch aut, jak 
mu to auto pěkně obouchají. Tam se mi nelíbí to úzké parkovací stání, a ty děti, když ráno 
otevírají to auto, tak vždycky praští do toho druhého. To se mi jediné nelíbí. Ale jinak je to 
perfektní. Myslím si, že tam mělo být parkovací stání udělané ne 220, možná 270. Prostě je 
všechna udělat na ty vozíčkáře.  
 
Mgr. Lebloch 
Já bych jenom podpořil vedení města v tom smyslu, aby jaksi za ty vlaky bojovalo. My jsme 
trojková obec, bankéři nám tady zrušili banky. Mají desetimiliardové zisky, a jsou tak 
nenažraní, že nemáme tady banku. No nevadí, musíme do Brodu. Koupíme tady sukénku, 
šatečky, já nevím, co všechno, ale nekoupíme tady skoro hřebík. Za to město nemůže. To se 
s tím my vyrovnáme. A ten vlak je jakási přidaná hodnota tohoto největšího lázeňského města 
na Moravě. Do každého významného lázeňského města jezdí vlaky, do Františkových 
pendolino, takže udržet to, ať prostě mají ti lidé možnost sem dojet i tím vlakem. Je dobře, že 
sem nejezdí autem a neodstavují to tady.  
 
MUDr. Rumpík 
Mám jenom drobnosti. Poprosili mě občané Luhačovic. Bydlím na Lužném, už je to několikátý 
dotaz, jestli bude pak uvedena do původního stavu ta ulice Zatloukalova a Slavíčka po té 
rekonstrukci toho parkoviště vedle Moravy. Tam je otázka, kdo to bude spravovat, protože ona 
ta Zatloukalova byla hodně poničená i tou stavbou vedle Alexandrie. A bylo jednání s tou 
firmou, co stavěla ten dům La Villa, tak jestli spraví to schodiště, protože oni ho poléčili, ale to 
schodiště je skoro celé na přeložení, tak jestli to třeba nedát ještě do nějakých připomínek. 
Bude to určitě strašně drahá investice, jestli by ještě nestálo za to, ta firma je dost bohatá, tak 
jestli nezačít jednat o vrácení schodiště do původního stavu, které bylo prokazatelně zničené 
tady tou stavbou. 
 
Ing. Ležák 
Schodiště, které bylo zničené, tak jsme po nich chtěli nějakou nápravu, schody se srovnaly, 
došlo tam k nátěru, opravám, doplnění betonu. Oni to měli nafocené předtím taktéž, takže 
vlastně ten stav, který je teď, je bohužel i ten, který byl předtím. Víc jsme z toho nemohli dostat, 
protože to schodiště už předtím bylo posunuté. Co se týká cesty, věděli jsme to, věděli jsme, 
že má začít další stavba, má se spravovat Zálesí, je jen otázka času, kdy to spustí, protože 
vím, že se přiblížili k povolení, teď to přibrzdili. Dohoda byla taková, že oni si vezmou na 
starosti a dají do pořádku celý ten chodník, který vede od Alexandrie, až se napojuje na ulici 
Solné, což už teď uskutečnili. Tento náklad šel za nimi. Toto byla jejich náprava toho, že mohli 
využívat komunikaci. Co se týká potom navazující komunikace pod Moravou na Antonína 
Slavíčka, tam je dohoda, že by to měli přeložit a spravit Lázně, protože to je samozřejmě těžká 
technika, která jezdí ve spojení s tím parkovištěm. Jsou tam určitě propady, které by měly být 
předlážděny. Ještě minulý týden jsme se o tom bavili s Ing. Dědkem. Oni jsou si toho vědomi 
a počítají s tím.  



 
MUDr. Rumpík se dotázal na zájem o pronájem bývalého obchodu v Řetechově za účelem 
veterinární stanice.  
 
Ing. Ležák vysvětlil aktuální situaci.    
 
Mgr. Nesázal 
Já jenom takovou informaci ohledně jednání školské rady, jejíž jsem členem. Teď vlastně 
proběhlo v pondělí v tomto roce první jednání, tam pravidelně ta jednání probíhají, tak pro Vás 
informace – připomínkovali jsme a schvalovali jsme výroční zprávu. Myslím si, že v brzké době 
bude na webových stránkách školy. Samozřejmě řešíme tam investice, řešíme tam připomínky 
rodičů, učitelů a tak dál. Drobné i malé věci, skříňky, velikost skříněk i jiné věci, takže jenom 
ať víte, že školská rada funguje nějakým způsobem a ty zápisy na webových stránkách, 
předpokládám, jsou.  
 
A. Vitteková poděkovala Technickým službám za koše pro psy. 
 
Ing. Gergela 
Já bych chtěl poděkovat paní XXXXX, že zasílá ty zprávy, které jsme nedostávali už asi 14 
dní. Začal se u nás dělat ten chodník, taky děkuju. Dále jsem nabídl Polichnu TOI TOI, která 
tam zbytečně stojí u toho výletiště, protože když máme to hygienické zařízení, takže jestli to 
Polichno bude chtít, tak mi řekne. Ještě poslední věc – ta protipožární nádrž?  
 
Ing. Ležák 
Vím o tom, není to vůbec jednoduché, protože kraj to nechce vyjmout z rezervy, pokračujeme 
dál v té debatě. Otevřeli jsme to, je to rezerva, která vlastně rezervou není, ale to víme my. 
Tak snažíme se samozřejmě s tou nádrží něco vymyslet, nebude to úplně rychlé a jednoduché.  
 
Ing. Gergela 
Pořád půjčuju klíče od té školy, vždycky tam přijede ten architekt. Posunulo se něco?  
 
Ing. Ležák 
Oni to pořád chystají, pořád to ještě vymýšlí, chtěli to interiérově přebudovat s tím, že ten plán, 
že by chtěli v příštím roce začít s tou realizací, pořád zůstává.  
 
Ing. Gergela 
Protože ten architekt mi říkal, že tam bude muset být aspoň celý den, aby to prošel pořádně.    
 
22. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 18. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 16:59 h. 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
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